
Zápis 
z jednání ekonomické komise odboru lesního hospodářství České akademie zemědělských 
věd, konaného ve dnech 29. a 30.4.1997 v oblasti působení fy B.F.P. Lesy a statky Tomáše 
Bati 
 
 
 
Jednání zahájil a řídil Doc. Bluďovský. 
 
K bodu 1. seznámil Prof. Bartuněk s výsledky jednání orgánů ČAZV 
 
K bodu 4. uvedl Ing. Kupčák některé poznatky z transformace lesního hospodářství ČR, 
v rámci institucionálního výzkumu na Ústavu ekonomiky lesního hospodářství a 
dřevozpracujícího průmyslu na LDF MZLU v Brně. Podchycení předmětné problematiky, se 
zaměřením na úlohu a funkci lesních akciových společností, bylo iniciováno zejména z těchto 
důvodů: 

- možnost srovnání a analýz základních programových kroků reformy se skutečností a 
výsledky, 

- analýza výsledků privatizace majetku v hodnotě cca 8 mld. Kč vč. úlohy a funkce 
nových vlastníků, 

- dispozice informací dle mezinárodních standardů (např. IAFC), v souvislosti 
s předpokládaným vstupem ČR do EU, 

- dispozice informací o účasti LAS na kapitálovém trhu. 
Ve stručnosti byly připomenuty základní programové kroky transformace a 

ekonomické reformy LH, vč. některých předností a nedostatků, uváděných příznivci či 
odpůrci z řad lesnické veřejnosti. Byly uvedeny vybrané ekonomické parametry LAS (např. 
čistý zisk, úvěrové zatížení) a jejich vývoj v letech 1991 - 1995. 
 
 


